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Město Ústi nad Orlici

Osadnívýbor
Zastupitelstva města Ústí nad Orlici

pro městskou část Černovir, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 3. zasedání ze dne 14. 03. 2023

počet listů: 5
počet pří|oh/|istů příloh: 1

. Zuzana Mačátová, Ing. František Beran, Mgr. Leona Felgrová, Luboš Zachař, Radkapřjtomnl: Moravcová, DiS., Be. Vladimir Procházka, josef Pluskal

Omluveni:

Hosté: Matouš pořický

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 14. 03. 2023, 18:15, v šálku tělocvičny v Černoviru

l. Zahájeni
2. Přehled realizovaných projektů

Program jednání: 3. Majetkové záležitosti
4. Podněty obyvatel
5. Různé
6. Závěr
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1. Zahájení
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze. Z.M. seznámila
členy s informacemi ze setkání se zástupci města, které proběhlo v úterý 21. 2. 2023.
Mimo body zápisu se také řešila Lípa svobody u kaple, opravy výtluků v komunikacích po
zimě, nový nátěr autobusových zastávek v Čemovíru a na Na Tiché Orlici, schůzka s paní
Duškovou a zástupcem firmy HŘIŠTĚ.CZ v Čemovíru a vyčištění zvonů na tříděný odpad.

2. Přehled realizovaných projektů
SPODNÍ KŘIŽOVATKA A KONTEJNERY
Řešení spodní křižovatky a umístění kontejnerů na tříděný odpad. V roce 2013 byla
vypracována studie na změnu křižovatky, v roce 2015 došlo ke změně studie. OV předloží
městu návrh řešení, pokud bude toto řešeni schůdné, požádáme o vypracování projektu.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Návrhy a doporuČení: Úpravy tohoto prostranství navrhuje OV provést během výstavby
splaškové kanalizace.
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK
Propustky: je vyhotovena projektová dokumentace, OV se seznámil s projektem obou
propustků, budeme jednat o možnosti jejich vyhotovení s finanční spoluúčastí OV
Schůzka s Lesy ČR: jednání o stavu potoka a záchytného polderu, možnosti pročištění koryta
atd., termín schůzky bude znám až na přelomu března/dubna, kdy již bude nový zaměstnanec
Lesů ČR k dispozici (nyní prochází zaškolováním atd.)
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Návrhy a doporučení: OV doporučuje iniciovat schůzku s Lesy ČR v Čemovíru co nejdříve,
projít problémová místa a najít řešení ke zlepšení. Také doporučujeme vyčištění horní nádrže.
Zároveň OV navrhuje, aby oba propustky byly zrealizovány v letech 2024/2025.
Stav: v řešení

HOSTINEC U BOBŠE

Projektová dokumentace je dokončena.

VYČIŠTĚNÍ KORYTA ŘEKY TICHÁ ORLICE
Město Ústí nad Orlicí je dohodnuto s Povodím Labe na vyčištění koryta řeky Tiché Orlice
v okolí čemovírského mostu. K pročištění by mělo dojít během první poloviny roku 2023.
Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, LuboŠ Zachař
Návrhy a doporučení: OV doporučuje, aby se jednotlivé strany (město UO, Povodí Labe,
firma, která bude práce provádět) domluvily a k vyčištění bylo přistoupeno operativně
s ohledem na počasí a stav hladiny řeky.
Stav: v řešení
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VÁCLAVOV
Vybudováni osvětlovacího bodu na výjezdu z Václavova - nelze umístit solárni lampu
(neefektivní řešení). Umístěna bude klasické lampa veřejného osvětlení. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Firma TEPVOS bude realizovat vybudování
osvětlovacího bodu, je podána žádost na ČEZ, termín není mám.
Návrhy a doporučení: OV navrhuje umístění klasické lampy veřejného osvětlení.
Stav: v řešení

STARÉ OLDŘICHOVICE
Oprava schodů a skluz pro kola a kočárky. Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z
rozpočtu města Ústí nad Orlicí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, František Beran
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Objednáno, práce začnou v příznivých klimatických
podmínkách, cca koncem března.
Stav: objednáno

NOVÉ HERNÍ PRVKY
Opětovně požádáme o cenové nabídky různých herních sestav. Na základě cenových nabídek
a prostorových možnosti se rozhodneme, jakou sestavu vybereme. Současná vahadlová
houpačka bude z náměstíčka odstraněna, nebot' je ve špatném stavu.
Hrazeno bude 50 % z rozpočtu OV a 50% z rozpočtu města Ústí nad Orlici.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Stav: v řešení

AUTOBUSOVÁ ZASTÁVKA NA LETOHRAD
Oprava autobusové zastávky (směr Letohrad) je přislíbena. Jednalo by se o nový nátěr, nové
boční stěny, opravu lavičky. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Bude opravena a natřena zastávka na Letohrad, Pod
Hutvaldem a točna, natřeny budou lavičky uvnitř zastávek, termín realizace do 30.6.2023,
nátěr bude proveden za vhodných klimatických podmínek.
Stav: v řešení

KANALIZACE
Město UO nás informovalo o záměru vybudovat splaškovou kanalizaci Ústí nad Orlici -
Čemovír. OV byl informován zástupci společnosti Tepvos o průběhu případných prací při
realizaci kanalizace v městské části. Až bude pro tuto akci přidělena dotace, bude vypracován
harmonogram prací, který bude všem účastníkům představen na veřejném setkání.
Stav: beze změny

REKLAMACE HERNÍHO PRVKU PEXESA

Bylo zjištěno, že se nejedná o škodní událost (vandalismus). Pexeso bude opraveno
(reklamace), aby byla zajištěna jeho bezproblémová fůnkčnost. Nebude hrazeno z rozpočtu
OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana MaČátová
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Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Těmín opravy bude v rámci zákonné lhůty na vyřízení
reklamace.
Stav: v řešení

POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV se seznámil s cenovou nabídkou certifikovaných herních prvků (branky, basketbalové
koše, venkovní pingpongový stůl), kterou předá k posouzení na MěÚ. Prozatím by se jednalo
o basketbalové koše a pingpongový venkovní stůl. Dále se také připraví provozního řád
veřejného hřiště.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Návrhy a doporučení: OV předloží městu cenovou nabídku certiňkovaných herních prvků.
Stav: v řešení

3. Majetkové záležitosti

4. Podněty obyvatel
ZRCADLO NA KŘIŽOVATCE
Výměna zrcadla byla domluvena. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Bc. Vladimír Procházka
Stav: objednáno

KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
OV přišel s nápadem, že by se mohl nechat udělat kalendář Čemovíru a jeho okolí. Fotografie
historické nebo současné (případně obě varianty). Budeme zjišt'ovat zájem mezi občany. Cena
by se pohybovala kolem 200 KČ a zájemce by si kalendář hradil sám. Nebude hrazeno
z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: beze změny

SAKURY
Na náměstíčku v Čemovíru budou zasazeny Sakury. Vše bylo domluveno již v roce 2022
s panem místostarostou Jiřím Preclíkem. Nebude hrazeno z rozpočtu OV. Sakury budou
zasazeny na jaře 2023.

5. Různé
KONTROLA HYDRANTŮ
Během měsíce srpna/záři' 2023 bude provedena kontrola fúnkčnosti hydrantů. Za OV bude
přítomen Luboš Zachař. Na konkrétním termínu kontroly se OV domluví s panem Kaválkem
z firmy Tepvos.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Stav: beze změny
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DŘEVĚNÝ VÝR
OV se seznámil s nabídkami a rozhodl se pro nabídku pana Sibery. výr bude umístěn na
prostranství u Lípy přátelství. Bude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Návrhy a doporučení: OV doporučuje objednat výrobu dřevěného výra od pana Sibery,
termín realizace červenec/srpen 2023.
Stav: objednáno

SVĚTELNÉ ŘETĚZY NA VÁNOČNÍ STROM
Dokoupíme 3 ks světelných řetězů na vánoční strom v ledově bílé barvě s flash efektem. Bude
hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: splněno

6. Závěr

Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšeni prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasováni:

Pro: 7 Zuzana Mačátová, Ing. František Beran, Mgr. Leona Felgrová, Luboš Zachař, Radka
Moravcová, DiS., Be. Vladimir Procházka, josef Pluskal

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: O -

Termín přIštiho zasedání:

Přílohy zápisu:

04. 04. 2023 v 18:15 hod v šálku tělocvičny v Černoviru

Prezenční listina ze dne 14. 03. 2023

7

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 14.03.2023

. PředsedaOvěřil: Zuzana Mačátová , 14.03.2023osadního výboru
l

strana 5



PREZENČNÍ LISTINA

Osadního výboru Zastupitelstva města Ústi nad Orlicí pro městskou část Černovir, Oldřichovice, Tichá
Orlice, Václavov

ze zasedání konaného dne 14. 03. 2023 od 18:15 hod v šálku tělocvičny v Černovíru

)
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Mg,. Leona Felgrová

Be. Vladimir Procházk

Ing. František Beran

Radka Moravcová, Di

Hosté
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